
استعفای حبیب کاشانی از مدیرعاملی باشگاه سایپا 

گمانه زنی هـــا را درباره احتمال حضـــور او به عنوان 

یکی از کاندیداهای ریاست فدراسیون فوتبال قوت 

بخشـــیده است. دور نیســـت روزگاری که هواداران 

خشمگین پرسپولیس نام انصاری فرد را فریاد می زدند 

و از کاشـــانی که جایگزین او شده بود به عنوان مدیر 

سیاســـی نام می بردند. کاشـــانی اما با قهرمانی در 

پرســـپولیس، خود را محبوب هواداران کرد، هرچند 

بعدها در تیم ملی امید و ســـایپا نتوانست موفقیت 

خود را تکرار کند. ســـایپا امسال به سختی از سقوط 

گریخت و تیم ملی امید هم همچون سال های قبل، 

ناکام ماند. کاشانی حالا از یک مدیر سیاسی به یک 

مدیر ورزشی تبدیل شده و در اندیشه ریاست است. 

به بهانه جدایی حبیب کاشانی و تاثیرات او در سایپا 

با مدیر پیشـــین آکادمی ســـایپا هم صحبت شدیم. 

گفت وگـــوی »فرهیختگان« با بهمن ســـلطانی را در 

ادامه می خوانید.

در سال های اخیر همواره عادت کرده بودیم که سایپا در 

ورزش های مختلف بازیکن سازی کند. به عنوان مثال در 

فوتبال بازیکنان بزرگی تحویل داده، اما به نظر می رسد 

این تیم دست کم در سال جاری مصرف گرا شده، ضمن 

اینکه بازیکنی هم تحویل ورزش نداده است.

به هرحـــال تغییر و تحولاتی انجام شـــده که تاثیراتی هم 

داشته است. وحید قاسمی، پسر مرحوم اکبر قاسمی که 

سال ها در فوتبال خدمت می کرد کارمند باشگاه است و با 

حقوق کارمندی چند سال به عنوان مدیر آکادمی کار کرد 

و ستاره هایی مثل ترابی و قلی زاده را به فوتبال تحویل داد، 

از طرفی کاشـــانی هم امیرحســـین پیروانی را آورد و 300 

میلیون تومان قرارداد نوشت، اما چه تاثیری داشت؟ 

در والیبال هم اوضاع چندان مناســـب نبود. 

شاید در این باره شما باید پاسخگو باشید.

من مدیر آکادمی والیبال در ســـه سال گذشته 

بودم و سال 98 در هر دو رده قهرمان شدیم 

و قراردادم هم 40 میلیون بود. به جای من 

محمد وکیلـــی را با 150 میلیون تومان 

آوردند که برای هر قهرمانی 25 میلیون 

پاداش می گرفت. قرارداد یک خبرنگار ساده را 66 میلیون 

تومـــان ثبت کردند. با این وضع پرداختی ها منتظر بودید 

اتفاقی بیفتد؟

در بزرگسالان هم قراردادهای اینچنینی بسته شد؟

تیم والیبال بزرگســـالان تشکیل شد و با 6 میلیارد و 200 

میلیون در رده دوم قرار گرفت و شانس اصلی قهرمانی بود. 

به هرحال ریخت وپاش های فعلی را می توانید تماشا کنید 

که چه وضعی است. گران ترین تیم تاریخ والیبال سایپا بسته 

شد و حدود 13 میلیارد هزینه شده و صدای اعتراض مدیران 

مجموعه هم درآمده است.

موضوعی که مطرح اســـت اینکه در سال های 

گذشته نیز اوضاع چندان مناسب نبود. یعنی 

نمی توان شـــخص حبیب کاشـــانی را مقصر 

دانست.

باید ببینید مدیران قبلی مثل مدبر و غفور 

و فراهانی در ادوار گذشته چه کردند. آنها 

درحال پرداخت بدهی ها بودند.

یعنی پس از حضور کاشانی اوضاع دگرگون شد و فقط 

هزینه تراشی کردند؟

ببینید بحث هزینه تراشی نیست. از هزینه ها گاهی کاستند، 

مثلا 10 درصد از پاداش قهرمانی تیم های رده پایه کســـر 

شد، بازیکنانی داشتیم که با نان بربری خود را سیر کردند 

تا برای ســـایپا بازی کنند، اما قرارداد آنها تسویه نشد. پول 

بیت المال را به باد دادند.

با این حساب جدایی کاشانی چندان هم برای بازیکنان 

سایپا ناراحت کننده نبود.

اهالی سایپا از این اتفاق خوشحال هستند و چندین نفر به 

من زنگ زدند و ابراز خوشحالی کردند.

اینکه اوضاع سایپا در فوتبال هم خوب نبوده بر همگان 

مشـــهود اســـت. به هرحال این تیم در لحظات آخر 

ماندگار شد، درحالی که سال ها در میانه های جدول 

بود و صدرنشـــین ها کار راحتی برای غلبه بر این تیم 

نداشتند.

تیم فوتبال باشگاه شـــانس آورد که در آخرین لحظات در 

لیگ برتر ماند. به شـــهادت افرادی که در باشگاه هستند، 

اگر کاشانی می ماند استارت برکناری ابراهیم  صادقی هم 

زده شده بود.

جدایی لیونل مسی از بارسلونا می تواند یکی از بزرگ ترین و 

مهم ترین انتقال های تاریخ فوتبال چه به لحاظ ورزشی و چه 

به لحاظ مالی باشد. یکی از بهترین ورزشکاران دنیا پس از 20 

ســـال حضور در یک باشگاه تصمیم به جدایی گرفته است و 

مشتریانش منتظر پاسخی مثبت از جانب او هستند تا برای 

خریدش دست به کار شوند. جالب اینکه حتی این احتمال 

وجود دارد این فوق ستاره آرژانتینی که بیش از 600 گل در 

کارنامه اش ثبت و 33 جام قهرمانی و 6 توپ طلا را فتح کرده 

به عنوان بازیکـــن آزاد تیمش را ترک کند و جدایی اش هیچ 

درآمدی برای بارســـا نداشته باشد. البته یکشنبه مسئولان 

برگزاری لالیگا در بیانیه ای اعلام کردند که بند فســـخ 700 

میلیون یورویی او همچنان معتبر است و این بازیکن نمی تواند 

به صورت یکجانبه قراردادش را فسخ کند. 

کاهش دستمزد
در روزهای اخیر از منچسترسیتی به عنوان اصلی ترین مشتری 

مسی نام  برده می شود. او یکشنبه در تست کووید-19 باشگاه 

هم شرکت نکرد تا یک قدم دیگر به جدایی از باشگاه نزدیک 

شود. به این ترتیب مسی با انجام ندادن این تست در تمرینات 

تیم هم نمی تواند شرکت کند و نشان داد که در تصمیمش 

برای جدایی بسیار جدی است. خود او اعتقاد دارد براساس 

بند قراردادش می تواند به صورت بازیکن آزاد راهی تیمی دیگر 

شود، اما حتی به این ترتیب هم باشگاه بعدی او مشکلات مالی 

زیادی درصورت خرید او خواهد داشت. دستمزد بالای این 

بازیکن آرژانتینی به خصوص در روزهایی که باشگاه ها به دلیل 

اپیدمی کرونا وضعیت مالی مناسبی ندارند، می تواند برای هر 

تیمی بحران ساز باشد. 

به همین دلیل هر باشگاهی توان به خدمت گرفتن این ستاره 

33ساله را ندارد. حتی بایرن مونیخ که به تازگی قهرمانی اروپا 

را کسب کرده و معمولا وضعیت مالی خوبی دارد اعلام کرده 

که خرید این بازیکن از توانش خارج است. البته هزینه های 

خرید مسی تنها به دستمزد او محدود نمی شود؛ تیم آینده 

او باید درکنار دستمزدش از عهده پرداخت حق استفاده از 

تصاویر او، حق الزحمه مدیربرنامه هایش، آپشن های قرارداد 

و همچنین پاداش های جداگانه ای که درصورت قهرمانی 

در تورنمنت های مختلف باید به او پرداخت شـــود، برآید که 

همه اینها باعث افزایش هزینه  جذب ستاره بارسا می شود. 

در چنین شـــرایطی اگرچه منچسترســـیتی پشتوانه مالی 

خوبی دارد و مالک اماراتی آن هراســـی از پرداخت چنین 

دستمزدهایی ندارد، اما شـــاید دوباره گرفتار دردسرهای 

عدم رعایت قوانین فیرپلی مالی یوفا شوند. مسی در بارسا 

حـــدود 500 هزار پوند در هفته دســـتمزد می گیرد و بعید 

است اگر در تابستان جاری راهی باشگاه دیگری شود، این 

رقم را کاهش دهد. 

روبرت ویلسون که در دانشگاه شفیلد تدریس می کند، معتقد 

است در شرایط کنونی گسترش این بیماری و مشکلات مالی 

که گریبانگیر تیم های انگلیسی است، هیچ تیم لیگ برتری 

توان انجام خریدهای گرانقیمت و بزرگ را ندارد و نمی تواند 

از عهده هزینه های چنین خریدی برآید. او می گوید: »به نظرم 

هیچ  باشگاهی نمی تواند در شرایط کنونی توانایی پرداخت 

این هزینه ها را داشته باشد. شاید چندسال قبل این امکان 

وجود داشـــت، اما در لیگ برتر و به خصوص پس از شـــیوع 

کرونا نمی توان از درآمدزایی مطمئن بود. کووید-19 باعث 

شده باشگاه ها برای هزینه کردن محتاط تر شوند و به دنبال 

صرفه جویی و اســـتفاده بهینه از امکانات و منابع مالی خود 

باشند. باشـــگاه همچنین باید یک ظرفیت اجتماعی برای 

خود ایجاد کند. وقتی شما می خواهید چنین رقمی را هزینه 

کنید باید به فکر مســـئولیت های اجتماعی آن نیز باشید و 

پیش از انجام این کار زیرساخت ها و ظرفیت های آن را فراهم 

کنید. فکر می کنم نهایت دستمزدی که باشگاه ها می توانند 

به یک بازیکن در شرایط کنونی بپردازند، هفته ای 300 هزار 

پوند باشد.«

البته فعلا همه این گمانه زنی ها بستگی به این موضوع دارد 

که ســـیتی برای خرید این بازیکن درنهایت پولی به بارســـا 

پرداخت خواهد کرد یا خیر. در قرارداد مســـی بندی وجود 

دارد که در پایان هر فصل می تواند به عنوان بازیکن آزاد راهی 

باشـــگاه دیگری شود. شیوع کرونا و تعویق مسابقات باعث 

شـــده اختلافی بین او و باشگاه در این زمینه به وجود بیاید. 

بارســـا می گوید این بند 10 ژوئن که قرار بوده فصل به پایان 

برسد منقضی شده، اما مسی معتقد است با توجه به تعویق 

مسابقات تاریخ انقضای این بند نیز تغییر کرده است و باید 

14آگوست درنظر گرفته شود. 

درآمدها و هزینه ها
اگر مسی بتواند با انتقالی آزاد راهی باشگاه بعدی اش شود، 

مسلما کار راحت تری برای مذاکره برای دریافت دستمزد بیشتر 

خواهد داشت. ویلسون در این باره می گوید: »اگر او بازیکن 

آزاد شود قطعا به نفعش خواهد شد، چراکه می تواند دستمزد 

بیشتری را از باشگاه جدیدش طلب کند، اما اگر قرار باشد از 

این انتقال پولی به بارسلونا برسد، درنتیجه حقوق او هم کم 

می شـــود. باشگاه ها برای یک انتقال به مجموع پولی که در 

آن هزینه می شـــود، نگاه می کنند و تنها بحث مبلغ انتقال 

مطرح نیست. حتی هزینه های مدیر برنامه ها نیز در آن لحاظ 

می شود. اگر سیتی 100 میلیون پوند برای این انتقال درنظر 

گرفته باشد و حق انتقالی هم در میان نباشد، در این صورت 

احتمال این جابه جایی بسیار زیاد خواهد بود.«

مسی درحال حاضر سالی 26 میلیون پوند از بارسا دستمزد 

دریافت می کند، اما این تمام پولی نیســـت که باشگاه بابت 

در اختیار داشتن او می پردازد. حق استقاده از تصاویر یکی 

از مهم ترین آپشن هایی است که در سال های اخیر بازیکنان 

به باشگاه های خود می فروشند تا آنها بتوانند در فعالیت های 

خارج از زمین فوتبال از تصاویر بازیکن استفاده کنند. استفن 

تیلورهیث، یکی از افرادی اســـت که در این زمینه متخصص 

اســـت و با باشـــگاه هایی ازجمله منچستریونایتد همکاری 

می کند. او معتقد است در این بخش مسی با توجه به اینکه 

یکی از بهترین بازیکنان تاریخ فوتبال است، درآمدی بیشتر 

از سایرین دارد. او می گوید: »وقتی شما مثلا به بازیکنی 100 

هزار پوند در هفته می پردازید، مبلغی حدود 20درصد آن را 

باید به عنوان حق استفاده از تصاویر به بازیکن بدهید. حالا 

درمورد مسی این مبلغ بسیار بالاتر است؛ او مثل دیوید بکام 

یک برند است و حتی تا 50 درصد مبلغی که حقوق می گیرد 

می تواند برای این بخش درخواســـت کند. البته در انگلیس 

حتی بازیکنی نداریم که حتی 40 درصد قراردادش را به عنوان 

حق تصاویر دریافت کند، اما وقتی صحبت از کسی مثل مسی 

می شوند، اوضاع کاملا فرق می کند و برای او دیگر عرف معمول 

مطرح نیست و تمام کمپانی ها حاضرند مبلغی بیشتر از روال 

نرمال به او پرداخت کنند تا بتوانند از او در فعالیت های خارج 

از زمین بازی استفاده کنند.«

با این اوضاع منچسترســـیتی احتمالا مجبور است حداقل 

هفتـــه ای 600 هزار پوند برای در اختیار داشـــتن او هزینه 

کند که مبلغ کمی نیســـت و البته هنوز هزینه های دیگری 

نیز مطرح اســـت؛ پاداش هایی که بازیکنان در قرارداد خود 

لحاظ می کنند و براساس موفقیت های باشگاه و همچنین 

عملکرد بازیکنان به آنها پرداخت می شـــود باعث بالا رفتن 

هزینه ای انتقال می شود. باشگاه ها باید برای گلزنی، حضور 

در تعداد مشخصی بازی، پاس گل و از همه مهم تر فتح جام ها 

به بازیکنان خود پاداش هایی پرداخت کنند. سیتی یکی از 

مدعیان اصلی قهرمانی در لیگ برتر و نیز لیگ قهرمانان است 

و درصورت موفقیت در این دو تورنمنت مســـلما باید پاداش 

زیادی هم به مسی پرداخت شود. 

ویلسون می گوید در این بخش شاید اختلاف زیادی بین آنچه 

مسی دریافت می کند با نفراتی چون رحیم استرلینگ یا کوین 

دی بروینه نباشد، اما همین موضوع قیمت کلی این انتقال را 

بالاتر خواهد برد: »این پاداش ها شاید دو یا سه برابر دستمزد او 

باشد و در قرارداد اکثر بازیکنان به خصوص ستاره ها وجود دارد. 

جایزه قهرمانی در اروپا حدود 100میلیون پوند است و فکر 

می کنم مسی حداقل 10 میلیون پوند از آن را طلب می کند.«

اما جدا از این مســـائل باید به این نکته نیز توجه داشت که 

خرید مسی چه دستاوردها و درآمدهایی برای باشگاه به دنبال 

خواهد داشت. یکی از نخستین اتفاقاتی که پس از حضور او 

در سیتی رخ می دهد، افزایش فروش بلیت مسابقات این تیم 

خواهد بود. هواداران به خصوص در هفته های نخست اشتیاق 

زیادی برای تماشای بازی او دارند و بعید است صندلی خالی 

در ورزشـــگاه اتحاد پیدا شود. البته به شرطی که تا آن زمان 

شیوع کرونا کمتر شده باشد و شرایط حضور تماشاگران در 

ورزشگاه ها فراهم شود. 

همچنین درآمد باشگاه از حق پخش تلویزیونی نیز افزایش 

خواهد یافت. به این ترتیب این باشگاه می تواند امیدوار باشد 

بخشی از هزینه هایی را که برای خرید این بازیکن صرف کرده 

است، جبران کند. البته مسلما وکلای مسی در قرارداد جدید 

او این موضوع را لحاظ خواهند کرد و درخواست بخشی از این 

حق پخش را خواهند داشت. 

دیگر درآمدی که سیتی می تواند روی آن حساب کند فروش 

پیراهن باشگاه خواهد بود. مسلما پیراهن شماره 10 مسی 

هواداران زیادی در دنیا دارد و سیتی می تواند به افزایش فروش 

لباس خود در نقاط مختلف دنیا امیدوار باشد. از سوی دیگر 

سیتی هم اکنون قراردادی به ارزش سالیانه 65 میلیون پوند با 

کمپانی پوما دارد که با آمدن مسی این کمپانی تولید پوشاک 

ورزشی مجبور خواهد شد ارزش این قرارداد را بالاتر ببرد. 
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ورزش

آکادمی ملی المپیک و دانشگاه آزاد 
تفاهمنامه همکاری امضا می کنند

روســـای آکادمی ملی المپیک و مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشـــگاه آزاد 

اسلامی با یکدیگر دیدار و گفت وگو کردند. در این نشست که با حضور رضا 

قراخانلو رئیس آکادمی ملی المپیک، لشگری رئیس مرکز ورزش و تربیت  بدنی 

دانشگاه آزاد و سیدعلیرضا محسنی مدیر اجرایی آکادمی ملی المپیک برگزار 

شد، قراخانلو با مهم برشمردن ورزش دانشگاهی و نقش به سزای آن در ورزش 

قهرمانی گفت: »ورزش دانشـــگاه آزاد همواره توانسته است به ورزش کشور 

کمک کرده و جایگاه مهمی را برای خود ایجاد کند.« وی با اشاره به جمعیت 

کثیر دانشجویان دانشگاه آزاد ادامه داد: »دیدگاه مسئولان ورزش کشور به 

ورزش دانشجویی مثبت بوده و امید است با تغییراتی که در مدیریت ورزش 

این سازمان به وجود آمده است، شاهد رشد و توسعه بیش از پیش این نهاد 

باشیم.« لشگری که به تازگی به عنوان رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه 

آزاد منصوب شده است، گفت: »آکادمی ملی المپیک یکی از بزرگ ترین مراکز 

علمی- ورزشی کشور است که با حضور فردی علمی در رأس آن و کارشناسان 

خبره در بدنه توانسته است به عنوان یک جایگاه ورزش قهرمانی مثال زدنی 

ظاهر شـــود.« او تاکید کرد: »با مذاکراتی که انجام شده در آینده نه چندان 

دور، تفاهمنامه همکاری میان هر دو سازمان به امضا خواهد رسید تا شاهد 

فعالیت های علمی و پویا باشیم.«

خبر دانشگاه

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

ویدال: بارسلونا مرا دور انداخت ولی به رئال نمی روم

تیم مدعی نباید تنها 13 بازیکن 

حرفه ای داشته باشد
آرتورو ویدال، هافبک شیلیایی بارسلونا یکی از نفراتی است که پس از 

حضور رونالد کومان روی نیمکت این تیم در لیست فروش باشگاه قرار 

گرفته است و به احتمال زیاد طی روزهای آینده این تیم را ترک خواهد 

کرد. ویدال در یک گفت وگوی ویدئویی با یک کانال یوتیوب به انتقاد 

از شرایط کنونی بارسا پرداخته و جوانگرایی بیش ازحد و همچنین اتکای 

زیاد به مسی را از دلایل اصلی عدم موفقیت کاتالان ها در فصل گذشته 

می داند. این گفت وگو را در ادامه می خوانید. 

شرایط بارســـا در فصل گذشته چندان خوب نبود و مشکلات زیادی 

داشتید. علت اصلی آن را چه می دانی؟

باشگاه باید طرز فکر خود را تغییر دهد و به گونه ای دیگر به فکر حل مشکلاتش 

باشد. فوتبال در سال های اخیر تغییرات زیادی داشته و دیگر مثل قبل نیست. 

رقبا در حال پیشـــرفت هســـتند و این ورزش به سرعت در حال تغییر است. 

فوتبال حالا فیزیکی تر شده و سرعت آنها تا حد زیادی بالا رفته است. قدرت 

و سرعت حرف اول را در دوران کنونی می زنند و تیم هایی که تاکتیک شان بر 

مبنای حرکات تکنیکی است کمتر به موفقیت می رسند و به حاشیه رفته اند. 

پس فکر می کنی بارسا با این شرایط نمی تواند موفق باشد؟

در سه ســـال گذشته باشگاه نتوانسته به آنچه لایقش بوده، برسد. بهترین 

تیم های دنیا تنها 13 بازیکن حرفه ای در ترکیب خود ندارند و همیشه نمی توان 

به تیم های پایه و همچنین استعدادهای جوان امید بست. یک تیم بزرگ به 

ابزارهای بیشتری نیاز دارد و تنها با جوان گرایی و استفاده از آنها نمی توان به 

کسب جام امید داشت. 

نظرت درباره جدایی احتمالی مسی چیست؟

لئو مسی بهترین بازیکن دنیاست و عملکردی فوق العاده و کم نظیر داشته 

اســـت. با این حال او هم به تنهایی نمی تواند مشکلات را حل کند و نیاز به 

همکاری و کمک سایر بازیکنان دارد تا تیم را در مسیر موفقیت قرار دهد. هیچ 

تیمی نمی تواند با اتکا به تنها یک بازیکن به موفقیت برسد. 

ظاهرا در لیست مازاد باشگاه قرار داری و قرار است از بارسا جدا شوی. 

نمی دانم چرا بعضی از چنین واژه هایی درباره بازیکنان استفاده می کنند. به 

نظرم خیلی زشت است که آنها را این گونه خطاب کنیم. اگر بازیکنی به دنبال 

جدایی از باشگاه است یا می خواهید او را بفروشید فقط یک تیم برایش پیدا 

کنید و مذاکرات را انجام دهید. نمی دانم چرا قبل از جدایی خبر آن را منتشر 

می کنند. هر بازیکنی نیاز به احترام دارد و باید عزت او در نظر گرفته شود. 

اگر از رئال مادرید پیشـــنهاد داشته باشی به آنجا 

می روی؟

من الان در شرایطی هســـتم که دور انداخته 

شـــده ام و منتظرم تا کسی مرا بردارد. مردم 

بارسلونا لطف زیادی به من داشتند و در 

مدتی که در اینجا حضور داشتم رابطه 

بســـیار خوبی بین ما ایجاد شده است. 

به همیـــن دلیل هیچ گاه برای رئال بازی 

نخواهم کرد. 

مصاحبه  روز

  گفت وگو

محمدآقاییفرد
 روزنامه نگار

مدیر پیشین آکادمی سایپا در گفت وگو با »فرهیختگان«: اگر کاشانی می ماند صادقی هم اخراج می شد

یخ والیبال سایپا دوم شد ین تیم تار گران تر

سیامکخاجی
  روزنامه نگار

مزایا و معایب خرید لیونل مسی برای منچسترسیتی

ینه اما سودآور پرهز

آگهی تغییرات موسســـه امین مشـــاور بصیر به شماره ثبت 17537 و شناسه 

ملی 10100613380 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 

1399/02/11 و مجوز شماره 99/251786 مورخ 99/4/1 جامعه حسابداران 

رســـمی ایران تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای محسن رحیمی به شماره ملی 

5010221780 با دریافت کلیه سهم الشـــرکه خود از صندوق موسســـه، از 

ردیف شـــرکاء خارج گردید. سرمایه موسسه از مبلغ 300.000.000 ریال به 

مبلغ 270.000.000 ریال کاهش یافت. لذا ماده 7 اساسنامه به شرح فوق 

اصلاح گردید. اســـامی شرکای موسسه بعد از کاهش سرمایه و خروج شریک 

به شرح ذیل می باشـــد: - احمد فلاح به شماره ملی 2142954448 دارای 

120000000 ریال - محسن نظریان به شماره ملی 3781734961 دارای 

90000000 ریال - عبدالرحیم ماپار به شماره ملی 1753966981 دارای 

60000000 ریال.

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )9666۰2(

آگهی تغییرات شرکت توسعه و تجارت سروین آراد با مسئولیت محدود به شماره ثبت 
434558 و شناسه ملی 14003259985 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ 1399/04/30 تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: محل شرکت در واحد 
ثبتی تهران به آدرس استان تهران - منطقه 14، شهرستان تهران، بخش مرکزی، شهر 
تهران، محله مرزداران، خیابان بهار، بن بســـت سوم، پلاک -9، طبقه اول کد پستی 
1461964743 تغییر یافت و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح فوق اصلاح گردید. 
ابوالفضل کشتکار به شماره ملی 0061923729 با دریافت کلیه سهم الشرکه خود 
به مبلغ 5000000 ریال از صندوق شرکت از ردیف شرکاء خارج گردید. ابوالقاسم 
کشتکار جتانی به شماره ملی 0060516941 با دریافت کلیه سهم الشرکه خود به 
مبلغ 5000000 ریال از صندوق شرکت از ردیف شرکاء خارج گردید. سرمایه شرکت 
از مبلغ 20000000 ریال به مبلغ 10000000 ریال کاهش یافت و ماده مربوطه 
در اساسنامه اصلاح گردید. لیست شرکاء پس از کاهش به شرح ذیل می باشد: متین 
توتونچی مقدم به شماره ملی 0440876060 دارای مبلغ 5000000 ریال منیژه 

پناهی فر به شماره ملی 0046700552 دارای مبلغ 5000000 ریال.
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )9666۰1(

آگهی تغییرات شرکت کانی موج کسری با مسئولیت محدود به شماره ثبت 427205 
و شناسه ملی 10320802803 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
مورخ 1399/04/15 تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: آقای رسول کاظم زاده اصفهانی 
به شـــماره ملی 0059156333 با پرداخت 6.200.000.000 ریال به صندوق 
شرکت در زمره شرکاء درآمد. آقای سلمان محمدی به شماره ملی 6319415177 
با پرداخت 3.100.000.000 ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء درآمد. درنتیجه 
سرمایه شـــرکت از مبلغ 15.500.000.000 ریال به 24.800.000.000 ریال 
افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. تعداد اعضای هیات مدیره 
به 3 نفر افزایش یافت و ماده مربوطه در اساســـنامه اصلاح گردید. اســـامی شرکاء 
و میزان سهم الشـــرکه بعد از افزایش ســـرمایه به شرح ذیل می باشد: - آقای محمد 
کریمی پویا دارای 9.300.000.000 ریال سهم الشـــرکه - خانم ســـمانه چگینی 
دارای 6.200.000.000 ریال سهم الشـــرکه - آقای رســـول کاظم زاده اصفهانی 
دارای 6.200.000.000 ریـــال سهم الشـــرکه - آقـــای ســـلمان محمدی دارای 

3.100.000.000 ریال سهم الشرکه.
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )9666۰۰(

آگهی تغییرات شـــرکت فناوری اطلاعات سهلان شرکت با مسئولیت محدود به 

شـــماره ثبت 226859 و شناسه ملی 10102680190 به استناد صورتجلسه 

مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/02/29 و گواهی مالیات بر ارث به شماره 

100000065948754 مورخ 98/12/10 اداره امور مالیاتی به شماره 4019 

شمال تهران و گواهی حصر وراثت به شماره 9809970926700596 مورخ 

98/5/30 شـــعبه 108مجتمع شماره سه شورای حل اختلاف شهر تهران مبلغ 

5000000ریال سهم الشرکه مرحوم باقر سلمان زاده کد ملی 0042712076 

به وراث ایشان ریتا شیخاوندی کد ملی 1465714987 مبلغ 625000 ریال و 

آرین سلمان زاده کد ملی0020663463 انتقال یافت و در سرمایه شرکت تغییری 

حاصل نگردید. اسامی شرکا پس از نقل و انتقال قهری به شرح ذیل می باشد - آقای 

امیر هوشنگ مظاهری طهرانی دارای 95000000 ریال سهم الشرکه - آقای آرین 

ســـلمان زاده دارای 4375000 ریال سهم الشرکه - خانم ریتا شیخاوندی دارای 

625000 ریال سهم الشرکه.

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )966599(


